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خبر
»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا بویژه »علی جلیلی«
 که ۲۴ فروردین ۱۳۶۵ بر اثر اصابت ترکش خمپاره 
به مقام شامخ شهادت نائل گشت را گرامی می دارد

خبر اول

»وزیر کشور« مطرح کرد:

دانش آموزان و دانشجویان خود را به 

کلاس های درس »حضوری« برسانند
»احمد وحیدی« -وزیر کشور- در جلسه قرارگاه ستاد ملی 
کرونا، با اشاره به صحبت های انجام شده در این جلسه 
در خصوص دز سوم واکسن کرونا، اظهار کرد: راجع به 
دز سوم واکسن کرونا بر اساس مصوبه ستاد ملی کرونا، 
مبنای محاسبه ما در سامانه مدیریت هوشمند، دز سوم 
واکسن است لذا از این پس در ادارات، اصناف، رانندگان 
و مراکزی که کارکنان و کارمندان دارند، باید کنترل شوند 
که فرصت دز سوم آنها فرا رسیده است یا خیر چراکه مبنا 
دز سوم در نظر گرفته خواهد شد و البته کسانی که فرصت 
دز دوم آنها به پایان نرسیده نیز بر اساس دز دوم محاسبه 

خواهند شد. 
وزیر کشور با اشاره به شروع کلاسهای درس حضوری در 
دانشگاه ها و مدارس، ادامه داد: استقبال خوبی از کلاسهای 
درس حضوری شده است و البته تعداد اندکی از عزیزانی 
در مدارس شرکت نکرده اند که باید خود را برسانند چراکه 
عدم شرکت آثار سوء تحصیلی برای آنها و مسئولیت قانونی 
برای وزارت آموزش و پرورش دارد. از جمله تاکیدات این 
جلسه معطوف به مقررات و شیوه نامه های بهداشتی اعم 
از زدن ماسک و رعایت تهویه و فاصله اجتماعی بوده است. 
وی درباره وضعیت پاندمی کووید ۱۹ در جهان نیز افزود: 
به جز یک الی دو کشور، این روند در دنیا کاهشی است 
و نسبت به این یک الی دو کشور نیز تایید شد که در مرز 

ورودی و خروجی حساسیت بیشتر به خرج داده شود.
وحیدی در پاسخ به سوالی مبنی بر عدم اتصال برخی 
دستگاه ها به سامانه مدیریت هوشمند، تصریح کرد: در 
این جلسه تاکید شد ، برخی دستگاه ها که سامانه مرکزی 
آنها کامل نشده می توانند از سامانه های دستگاه های دیگر 
به سامانه  را مستقیما  این واحدها  یا  و  استفاده کنند 
مدیریت هوشمند وصل کنیم و در این زمینه ضرب الاجل 
یک ماهه ای به دستگاه ها داده شد تا به سامانه مدیریت 

هوشمند وصل شوند.
وی در بخش دیگر سخنان خود در پاسخ به سوالی مبنی 
بر فیلم های منتشر شده از مرزهای ایران و افغانستان، 
توضیح داد: جریاناتی به دنبال این هستند که بین ایران 
و افغانستان و بین ملت ما و افعانستان اختلاف درست 
کنند. اینها برنامه ریزی دشمن است و دو ملت سابقه روابط 
دیرینه دارند و ما میزبان مهاجرین افغانی هستیم. روابط 
تجاری خوبی با افعانستان داریم و عده ای در هرات و کابل 
کارهایی کردند که مورد تایید نیست و معلوم است هدایت 
شده است، اینها سعی می کنند سطح تشنجی ایجاد کنند 
و ما و مسئولان افغانستان باید نسبت به این امر مراقبت 
کنیم. بر اساس گزارش هایی که به ما داده اند، مسئولین 
داشته  توجه  باید  و مردم  اند  داده  تذکر  نیز  افغانستان 
باشند که این تلاش های دشمن برای ایجاد حساسیت های 
غیرواقعی را قبول نکنند تا بتوانیم ان شاءالله روابط فرهنگی 

و اقتصادی خوبی بین دو کشور داشته باشیم.
وحیدی همچنین درباره مجوز کشت برنج در خوزستان، 
افزود: با توجه به کم آبی، عزیزان در وزارت جهاد و نیرو 
تصمیم گرفتند در جاهایی که مشکل آب وجود ندارد برنج 
کاشته شود و در جاهای دیگر که مشکل آب وجود دارد 
برنج کاشته نشود. استان هایی را که می توانند برنج بکارند 
مشخص کردند و استان هایی هم که نمی توانند باز هم 

اعلام کردند. 
وی در بخش دیگر سخنان خود در خصوص تاکید رئیس 
دولت  تصمیمات  و  اقتصادی  شوک  عدم  بر  جمهوری 
برای نرخ ارز ترجیحی، افزود: نرخ ارز ترجیحی در کمیته 
اقتصادی دولت دنبال می شود و طبیعتا اساس دولت بر 
این است که شوکی وارد نشود. مسئولان اقتصادی نیز 
بر همین اساس تصمیم گیری اتخاد می کنند و اگر هر 

تصمیمی اتفاق افتد، به موقع اعلام می شود.

گزارش

سریعاً تمهیدات لازم اتخاذ شود؛

انتقاد شدید پلیس از دادن نشانی شکات برای اخذ رضایت
»سردار حسین رحیمی« - فرمانده انتظامی تهران بزرگ- 
در حاشیه اجرای طرح رعد به سوالات خبرنگاران درباره 
در  پلیس  های  مأموریت  دیگر  وضعیت  و  اقدامات 
پلیس  تمهیدات  درباره  وی  داد.  پاسخ  اخیر  روزهای 
ایام ماه مبارک  برای ماه مبارک رمضان اظهار کرد: در 
رمضان کار پلیس کاری مضاعف می شود چرا که علاوه 
بر ساعات فعالیت در طول صبح، از افطار تا سحر نیز با 
افزایش حجم تردد در معابر مواجه هستیم و از این رو 
مأموران ما در واقع از ساعات اولیه صبح تا ساعات سحر 

در حال انجام مأموریت و تأمین نظم و امنیت هستند.
وی با بیان اینکه بحمدالله وضعیت امنیتی خوبی را نیز 
در طول این ایام شاهد بودیم، گفت: برای ایام شب های 
قدر نیز پلیس تمهیدات ویژه ای را پیش بینی کرده و به 
خصوص در اطراف محل های پرتردد و اماکن پرتجمع در 
این شب مأموران مستقر شده و نسبت به تأمین نظم و 
امنیت و همچنین مدیریت و روان سازی ترافیک اقدام 
خواهند کرد. مراسمی هم در ایام ماه مبارک رمضان در 
حسینیه چهارده معصوم فرماندهی انتظامی تهران بزرگ 
برگزار می شود که خوشبختانه مداحان و واعظان مطرحی 
در آن حضور داشته و حضور عموم مردم در آن بلامانع 

است.
رحیمی درباره دستور دادستانی برای برخورد با تظاهر به 
روزه خواری در ملأ عام نیز گفت: در ماه مبارک رمضان 
آحاد جامعه و صنوف اعم از شهروندان، رانندگان، اماکن 
عمومی مجاز به رعایت دستورالعمل ها هستند. ما نقاطی 
را برای حضور افرادی که ممکن است مسافر بوده یا دارای 
عذر شرعی بوده پیش بینی کرده ایم و به هیچ عنوان 
نباید تظاهر به روزه خواری در ملأ عام انجام شود. ما به 

صاحبان صنوف نیز هشدارهای لازم را از پیش از آغاز ماه 
مبارک رمضان داده ایم و بر عملکرد آن ها نظارت داریم.

وی درباره مراکز فروش غذا نیز گفت: فروش غذا در این 
ایام و در ساعات سحر تا افطار ممنوع بوده و گفتیم که 
واحدهای صنفی که قصد توزیع و فروش غذای سرد را 
دارند باید با رعایت یکسری مقررات از جمله ایجاد فضایی 
پوشیده و خارج از دید نسبت به فروش غذا اقدام کنند. 
البته این واحدها باید برای فعالیت خود از پلیس مجوز 
بگیرند و در صورتی که فاقد مجوز بوده و بعد از دریافت 
مجوز مقررات مربوطه را رعایت نکنند با آن ها برخورد 
خواهد شد. تاکنون نیز با حدود ۱۰۰ واحد صنفی متخلف 
برخورد شده است. خوشبختانه آمارهای ما نشان می دهد 
که مردم نسبت به سال های قبل بیشتر موضوع عدم 
تظاهر به روزه خواری را رعایت می کنند و وضعیت ما در 

مقایسه با پارسال بهتر شده است.
برای  باب شده  ای  رویه  را  آن  ای که  رویه  از  رحیمی 
اخذ رضایت از شاکی توصیف کرد، به شدت انتقاد کرد 

و گفت: متأسفانه باب شده که اخیرا 
نشانی برخی از شکات را به مجرمان 

اعلام کرده که آنان با مراجعه به 
این افراد نسبت به اخذ رضایت 
اقدام کنند، اما در مواردی دیده 
شده که بعضا مجرمان اقدام به 
تهدید شکات کرده و مزاحمت 
ایجاد  آنان  برای  را  هایی 

می کنند که لازم 
است در این 

خصوص حتما تمهیدات لازم اتخاذ شده و از انجام چنین 
کاری جلوگیری شود.

وی در پاسخ به پرسش مبنی بر اینکه آدرس شکات را چه 
نهادی به مجرمان می دهد، گفت: پلیس به هیچ عنوان 
هیچ آدرسی به شکات نمی دهد و چنین کاری از سوی 

پلیس انجام نمی شود.
فرمانده انتظامی تهران بزرگ در پاسخ به پرسشی مبنی 
بر اینکه آیا اخیرا پلیس برنامه ای برای برخورد با جمع 
آوری اتباع افغانستانی دارد یا خیر؟، گفت: اتباع کشور 
افغانستان مهمانان عزیز ما هستند و احترام به این افراد 
و تأمین امنیت آنان از وظایف ما است. ما هیچ مشکل 
خاصی در رابطه با اتباع بیگانه نداریم و همه چیز تحت 

کنترل است.
اتباع  با  رابطه  در  اخیر  تحرکات  از  برخی  رحیمی 
افغانستانی به خصوص در فضای مجازی را به توطئه 
توصیف کرد و گفت: مردم عزیز نیز هوشیار باشند و به 
توطئه های استکبار که می خواهد میان دوستی دو ملت 
ایران و افغانستان خلل ایجاد کرده و آنان را درگیر کنند 
توجه نکنند. البته پلیس کنترل های لازم را نیز در 
خصوص این افراد داشته و در مواردی که مرتکب 

جرمی شوند برابر قانون با آنان رفتار خواهد شد.
وی درباره اینکه آیا پلیس در بازار ارز ورودی داشته 
یا خیر؟ نیز گفت: اینکه در روزهای اخیر طرحی 
ویژه یا دستور جدیدی را اجرا کرده باشیم این طور 
نبوده اما به طور کلی یکی از وظایف پلیس 
سوداگران  با  برخورد  و  ارز  بازار  کنترل 
است که این موضوع در حال اجرا 

است.

»دکتر علیرضا ناجی« - رئیس مرکز تحقیقات 
ویروس شناسی دانشگاه علوم پزشکی شهید 
بهشتی- درباره سویه های نوظهور کرونا در جهان 
اظهار داشت: از زمانی که سویه اومیکرون در 
جهان شناسایی شد؛ سه سویه نوترکیب دیگر 
نیز در جهان بروز پیدا کرد. منظور از سویه 
نوترکیب، ویروسی است که از آمیخته شدن 
ژنتیکی دو ویروس به طور همزمان در یک 
فرد یا یک جامعه ایجاد می شود. دو مورد از 
این سویه ها که XF و XD نام گذاری شدند از 
ترکیب اومیکرون و دلتا ایجاد و تحت عنوان 
»دلتاکرون« و »دلمیکرون« شناخته شدند و 

جنجال زیادی به پا کردند.
نوترکیب  سویه  سومین  داد:  ادامه  ناجی 
شناخته شده XE نام گذاری شد که حاصل از 
 BA1 ترکیب دو زیرشاخه اومیکرون به نام های

و BA2 است. هنوز اطلاعات کاملی درباره 
سویه XE وجود ندارد اما گزارش ها حاکی از 
آن است که حدود 10 درصد سرایت پذیری 
بیشتری نسبت به سویه اصلی اومیکرون و 
BA2 دارد؛ XE همه جهش های اومیکرون 
نظر  از  دارد.  دیگر  جهش  سه  به همراه  را 
بیماری زایی  و  واکسن گریزی  خصوصیات 
نیز هنوز درباره این ویروس اطلاعات زیادی 

نداریم.

ماموران پلیس راهور در اتوبان آزادگان یک 
پژوه 405 نقره ای را هنگام حرکت مارپیچ 
مشاهده و دستور توقف خودرو مذکور را 
صادر کردند. پس از توقف خودرو، ماموران 
پلیس با مرد 29 ساله ای مواجه شدند و 
دلیل  درباره  خودرو  سرنشین  از  ماموران 
اما  مارپیچ توضیح خواستند  حرکت های 
در نهایت در بازرسی از خودرو مذکور، 51 

کیلوگرم تریاک کشف کردند!
به دنبال اعلام این خبر، تیمی از ماموران 
کلانتری 179 خلیج فارس راهی محل  شدند 
و متهم را به جرم حمل موادمخدر دستگیر و 
به اداره پلیس منتقل کردند. در بازجویی های 
اولیه متهم به جرم خود مبنی بر حمل مواد 
مخدر اعتراف کرد و در ادامه مشخص شد، 
متهم قصد داشته موادمخدر را به محله خلیج 

فارس منتقل کند که توسط ماموران پلیس 
دستگیر شده است؛ در ادامه  با دستور بازپرس 
پرونده، متهم برای تحقیقات بیشتر در اختیار 
ماموران پایگاه پنجم موادمخدر تهران قرار 
گرفت. همچنین یکشنبه 21 فروردین ماه، 
رصدهای  با  گاندی  کلانتری 103  ماموران 
اطلاعاتی و تحقیقات محلی در جریان خرید 
و  گرفتند  قرار  الکلی  مشروبات  فروش  و 

تحقیقات میدانی را آغاز کردند.

سویه XE چیست؟

آنچه باید درباره سویه های 
جدید ویروس کرونا بدانیم

پس از تلاش ماموران پلیس؛

کشف ۵۱ کیلو تریاک از صندوق عقب 
پژو در بزرگراه آزادگان!

حوادث و انتظامیبهداشت و سلامت

رحیمی از رویه ای که آن را رویه ای باب شده برای اخذ رضایت از شاکی توصیف کرد، به شدت انتقاد 
کرد و گفت: متأسفانه باب شده که اخیرا نشانی برخی از شکات را به مجرمان اعلام کرده که آنان با مراجعه به این 

افراد نسبت به اخذ رضایت اقدام کنند، اما در مواردی دیده شده که بعضا مجرمان اقدام به تهدید شکات کرده و 
مزاحمت هایی را برای آنان ایجاد می کنند که لازم است در این خصوص حتما تمهیدات لازم اتخاذ شده و از انجام 

چنین کاری جلوگیری شود.
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اجتماعی
یک ویرگول اشتباه، افزایش حقوق بازنشتگان را با مشکل مواجه کرد!

بند ۴ تبصره ۱۲ قانون بودجه، وقتی افزایش مستمری صندوق های زیرمجموعه دولت را ۱۰ درصد مشخص کرده، 
یک ویرگولِ اشتباه آمده؛ نوشته شده »صندوق تأمین اجتماعی، نیروهای مسلح«؛ درحالیکه منظور صندوقِ تأمین 
اجتماعی نیروهای مسلح یا همان صندوق لشگری است. این اشتباه تایپی، تأمین اجتماعی را ذیل صندوق های 

دولتی آورده و افزایش مستمری بگیر را 10 درصد درنظر گرفته است.

اقتصاد کلانصنعتبازرگانی

اعلام »علیرضا مقدسی« -رییس کل گمرک ایران- درباره تجارت با ۱۵ کشور همسایه 
ایران از این حکایت دارد که ۱۰۰  میلیون و ۱۳۱ هزار تن کالا به ارزش ۵۱ میلیارد و 
۸۷۵ میلیون دلار در سال گذشته بین ایران و ۱۵ کشور همسایه مبادله شد که ۷۵ 
میلیون و ۴۴۵ هزار تن به ارزش ۲۶ میلیارد و ۲۹میلیون دلار سهم صادرات ایران 
به این کشورها و ۲۴ میلیون و ۶۸۶ هزار تن به ارزش ۲۵ میلیارد و ۸۴۶ میلیون 
دلار نیز سهم واردات بوده است. بر این اساس سال ۱۴۰۰ با افزایش  ۱۲درصدی در 
وزن و ۲۹ درصدی در ارزشِ کالاهای صادراتی به کشورهای همسایه همراه بوده و 

در واردات نیز رشد ۶۸ درصدی در وزن و ۶۰ درصدی در ارزش داشته است.
این گزارش در مورد صادرات به کشورهای همسایه نیز نشان می دهد که عراق 
با ۸.۹ میلیارد دلار و رشد ۲۱درصدی،ترکیه با ۶.۱ میلیارد دلار و رشد ۱۴۱درصدی، 
امارات با ۴.۹میلیارد دلار و کاهش ۸ درصدی، افغانستان با ۱.۸ میلیارد دلار 
و کاهش ۲۰ درصدی و پاکستان با ۱.۳ میلیارد دلار و رشد ۲۴ درصدی پنج 
مقصد اول کالاهای صادراتی ایران به ۱۵ کشور همسایه در سال گذشته بوده اند. 
همچنین عمان با ۷۱۶میلیون دلار و رشد ۶۳درصدی، روسیه با ۵۷۹ میلیون دلار 
و رشد ۱۵ درصدی، آذربایجان با ۵۶۵ میلیون دلار و رشد ۱۱ درصدی مقصد بعدی 

صادرات کالاهای ایرانی به کشورهای همسایه بوده است.

قانون اصلاح قانون مبارزه با قاچاق کالا و ارز که با عنوان لایحه به مجلس شورای 
اسلامی فرستاده شده بود، پس از رفت  و برگشت های چندباره و کش وقوس های 
فراوان میان مجلس شورای اسلامی و شورای نگهبان، بالاخره مورد تأیید این شورا 

قرار گرفت و رئیس مجلس طی نامه ای آن را به رئیس جمهور ابلاغ کرد.
از همین رو مجلس شورای اسلامی پس از یک دوره تقریباً شش ساله توانست نظر 
مساعد شورای نگهبان را جلب کند و قانون اصلاح قانون مبارزه با قاچاق کالا و ارز 
را در روز 20 فروردین ماه برای اجرا به رئیس جمهور ابلاغ کند، بر این اساس، ارائه 
عمدی هرگونه خدمات نظیر بیمه، ضمانت )گارانتی(، نصب، تعمیر و تأمین قطعات 
به کالاهایی که جرایم و یا تخلفات موضوع این قانون نسبت به آن ها ارتکاب یافته 
است، با علم به وقوع جرم یا تخلف صورت گرفته، تخلف محسوب می شود. در تبصره 
ماده 18 این قانون آمده است: جز در مواردی که شورای عالی امنیت ملی تعیین 
می کند، ارائه عمدی هرگونه خدمات نظیر بیمه؛ ضمانت )گارانتی(، نصب، تعمیر و 
تأمین قطعات به کالاهایی که جرایم یا تخلفات موضوع این قانون نسبت به آن ها 
ارتکاب یافته است، با علم به وقوع جرم یا تخلف صورت گرفته، تخلف محسوب و در 
صورتی که در این قانون با سایر قوانین برای آن ضمانت اجرای شدیدتری تعیین نشده 
باشد، مستوجب جریمه نقدی معادل یک تا دو برابر ارزش کالای موضوع تخلف است.

در سال 1400 شاخص قیمت کالا ها و خدمات مصرفی برای کل کشور، مناطق شهری 
و مناطق روستایی به ترتیب عدد 354/1، 350/2 و 376/2 را نشان می دهد که 
نسبت به سال قبل )نرخ تورم( برای کل کشور 40.2 درصد، مناطق شهری 39.7 
درصد و مناطق روستایی 42.8 درصد افزایش نشان می دهد. نرخ تورم نسبت به سال 
گذشته برای کل کشور، مناطق شهری و مناطق روستایی به ترتیب  3.8، 3.5 و 
5.1 واحد درصد افزایش یافته است. نرخ تورم گروه عمده »خوراکی ها، آشامیدنی ها 
و دخانیات« در سال 1400 برای کل کشور 51,5 درصد، مناطق شهری 52.1 درصد و 
مناطق روستایی 49.4 درصد بوده است. نرخ تورم »خوراکی ها، آشامیدنی ها و دخانیات« 
نسبت به سال گذشته برای کل کشور، مناطق شهری و مناطق روستایی به ترتیب 
12.5، 13.4 و 9.5 واحد درصد افزایش یافته است. نرخ تورم گروه عمده »کالا های غیر 
خوراکی و خدمات« در سال 1400 برای کل کشور 34,6 درصد، مناطق شهری 34.2 
درصد و  مناطق روستایی 37.2 درصد بوده است. نرخ تورم »کالا های غیر خوراکی 
و خدمات« نسبت به سال گذشته برای کل کشور، مناطق شهری به ترتیب 0.6و 0.9 
واحد درصد کاهش و در مناطق روستایی 1.4 واحد درصد افزایش یافته است در سال 
1400 بیشترین نرخ تورم خانوار های کشور مربوط به استان کهگیلویه و بویراحمد با 

48,2 درصد و کمترین نرخ تورم مربوط به استان همدان با 36.3 درصد می باشد. 

رسمی: گارانتی  کالای
 قاچاق جرم شد

تورم مناطق شهری 39/7 درصد، 
روستایی 42/8 درصد شد

تجارت ۵۱ میلیارد دلاری
 ایران با همسایگان

حقوق و قضا

»قوه قضاییه«:

پروژه پتروشیمی میانکاله
 متوقف شد

دادیار دادسرای دیوانعالی کشور و مدیر کل حوزه حقوق عامه 
دادستانی کل کشور در پیگیری حقوق عامه و پیشگیری از 
وقوع جرم با ارسال نامه ای به دادستان عمومی و انقلاب 
مازندران دستور توقف اجرای طرح پتروشیمی میانکاله را صادر 
کرد. مدیر کل حوزه حقوق عامه دادستانی کل کشور در این 
نامه که در هفته جاری و به دستور حجت الاسلام والمسلمین 
منتظری صادر کرده است، بر اساس تکالیف قانونی دستگاه 
قضایی در پیگیری حقوق عامه و با استناد به مصوبه هیات 
در  شیمیایی  صنایع  استقرار  ممنوعیت  بر  مبنی  وزیران 
صورت دارا بودن فاضلاب صنعتی در فرایند تولید، دستور 
توقف اجرای طرح پتروشیمی میانکاله را صادر کرد. رئیس 
دبیرخانه شورای حفظ حقوق بیت المال در این دستور خطاب 
به دادستان مازندران تاکید کرده است، در خصوص احداث 
مجتمع پتروشیمی در مراتع روستای حسین آباد شهرستان 
بهشهر در محدوده زیستبوم میانکاله، به قید فوریت گزارش 
جامعی از ابعاد مختلف موضوع از چگونگی فرایند واگذاری 
۹۰ هکتار عرصه به سرمایه گذاری، انجام بررسی اولیه طرح و 
نحوه جانمایی آن، اخذ مجوزهای لازم از مراجع ذیربط و بررسی 
اثرات زیست محیطی پروژه تهیه شود و تا مشخص شدن 

نتیجه نهایی بررسی ها از ادامه فعالیت طرح جلوگیری شود.

یادداشت

خودشکوفایی!؟

باگرسنگی قوُت پرهیز نماند

از نظریه پردازان برجسته ای که درباره لزوم رفع نیازهای اولیه 
انسان برای ارتقاء به سطح بالای شکوفایی روحی، تحقیقات 
گسترده و مفیدی صورت داده اند، می توان به آبراهام هّرولد 
مِزلو، اشاره کرد. وی را بیشتر با مُدل معروف هرمی اش که 
به تبیین مراحل سیر تحول انسان تا بالاترین نقطه هرم 
که منتج به شکوفایی استعدادهای ذاتی انسان می گردد 

-  می شناسند. 
و  ابتدایی  را خواست های  هِرَم  قاعده  مُدل کف  این  در 
و...  غذا  مسکن،  جمله،  از  انسان  فیزیولوژیک  نیازهای 
تشکیل می دهد که پس از تامین آن ها، سطوح یک به یک 
و به ترتیب طی می شوند تا به نوک قُله می رسیم. البته 
براساس موقعیت زمانی و مکانی ممکن است در تحقق 
و اولویت بندی سطوح و بخش هایی از هرم تغییرات و 
جابجایی هایی حاصل شود، اما اهمیت رعایت و برخورداری 
انسان ها از نیازهای مراحل اولیه در هرم مِزلو نسبت به دیگر 

بخش های آن تقریباً انکار ناپذیر است. 
قرار  نظر  مد  را  جامعه  افراد  اگر سلامتی  مثال،  طور  به 
آمدن  فراهم  و  از حاصل جمع  این مقوله  تامین  دهیم؛ 
حاوی  مناسب  غذای  مثل  ضروری  مجموعه هایی  زیر 

ویتامین های گوناگون، برخورداری از امکانات بهداشتی سالم 
و کافی و دیگر موارد تامین می شود و در ادامه اگر بخواهیم 
در مولفه مواد غذایی ریز شویم، اقلامی چون شیر، میوه، 
گوشت، مرغ و... را حتماً باید جزو نیازهای اصلی انسانی 
بر شماریم که مصرف آن ها برای تامین قُوَت و انرژی بدن 
جهت ادامه حیات لازم و ضروری است و باید گفت کمبود 
هر یک از مولفه های نامبرده می تواند در تضعیف جسم و 
عدم رشد آن و به تبع در وضعیت روحی انسان تاثیر بسیاری 
بگذارد. آنچنان که بنا به نقلی مشهور است که؛ عقل سالم در 

بدن سالم قرار دارد. و ما در ادامه می افزاییم که: بدن سالم 
هم نیازمند غذای سالم پر انرژی و کافیست.

حال باتوجه به مباحث عنوان شده، مدت زمانی است که بنا 
به دلایل مختلف از جمله افزایش تورم و کاهش ارزش پول 
ملی، شهروندان جامعه برای فراهم کردن بیشتر اقلام غذایی 
و دارویی خود با مشکل مواجه اند. قیمت گران بعضی از 
اجناس مثل میوه جات، گوشت، مرغ، دارو و ... باعث ایجاد 
دردسرهایی برای قشر متوسط و ضعیف جامعه شده است و 
به یقین مسئولان هم از این روند آگاهی کامل دارند. حتی 

در ادامه باید اشاره کرد همان آبگوشت یا اشِکنه یا نان و پنیر 
و غذاهای ساده قدیمی نیز برای خود جایگاه والایی یافته اند 
و فراهم آوردن مواد اولیه آن ها با حقوق کارمندی و کارگری 

بسیار سخت شده است.
اکنون این سوال پیش می آید که، باتوجه به وضع جاری 
قیمت اجناس از خوراکی گرفته تا هزینه مسکن، چگونه 
می توانیم از افراد ضعیف جامعه که در فراهم کردن مایحتاج 
ابتدایی زندگیشان مشکل دارند، متوقع گردیم تا به فکر رُشد 
و شکوفایی روحی خود در ابعاد معنوی باشند؛ در صورتی که 
هنوز به سختی برای یک زیست متوسط با معضلات عدیده 

و ناخواسته دست و پنجه نرم می کنند؟
در ادامه برای تاکید بر موضوع، نظری به سخن گُهربار پیامبر 
اکرم)ص( درباره آثار فقر می اندازیم و آن را حجت می گیریم 
که تکلمه ای  است بر مطالب عنوان شده. ایشان می فرمایند: 
نزدیک است که فقر به کفر بینجامد.)نهج الفصاحه / حدیث 

شماره ۳۰۹۴(. 
با توجه به راهنمایی گُهربار پیامبر رحمت )ص( باید گفت 
مسئولیت پذیری و اهتمام بیشتر متولیان جامعه اسلامی 
جهت رفع گرانی و افزایش قدرت خرید قشر آسیب پذیر 
و تلاش برای تامین مایحتاج اولیه یک زندگی آبرومندانه 
و بی دغدغه، به یقین در آینده نزدیک آثار مطلوبی را در 
جلوگیری از آسیب های جسمی و روحی و همچنین کمک 
به افزایش رُشد و شکوفایی شخصیتی آن ها در پی خواهد 
داشت. در پایان نیز بنا به مناسبت و اهمیت بحث از لسان 
سعدی شیرین سخن کمک گرفته و عنوان می شود که: 
باگرسنگی قُوت پرهیز نماند-افِلاس، عِنان از کف تقوی 

بستاند...

داود مبهوت

 نویسنده و روزنامه نگار 
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بیش از 10 میلیون تن کالا در البرز جابجا شد
»میثم قدمی« -معاون حمل و نقل اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای البرز- اعلام کرد: ۱۰ میلیون و ۱۵۰ هزار 
تن کالا بر اساس بارنامه های صادر شده سال گذشته در مبادی استان جابجا شد و بیشترین کالای جابجایی از مبدا 
البرز شامل انواع سیمان، مواد غذایی، محصولات کشاورزی و کالاهای فلزی بوده که این کالاها طی ۸۰۱ هزار سفر از 

مبدا استان البرز جابجا شده است.

البرز

استانداری

بانوان

سلامت

فردیس

انتظامی

با اعلامِ »استاندار«؛

تحقق مصوبات سفر رئیس جمهور در دستور کار قرار گرفت

در کرج؛

آغاز طرح رصد میدانی مشکلات بانوان کارمند 

برای تکمیل؛

650 میلیارد تومان به بیمارستان فردیس اختصاص یافت

»امام جمعه« مطرح کرد:

مقابلۀ سیاسی دشمنان از طریق جنگِ اقتصادی 

کشف خودروهای قاچاق از پارکینگی 
در ساوجبلاغ

استاندار البرز گفت: اکنون با تلاش شبانه روزی برای تحقق 
مصوبات سفر رئیس جمهور به این استان اقدام خواهیم کرد 

تا بخش قابل توجهی از مشکلات مردم حل شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، »مجتبی عبداللهی« روز گذشته 
حاشیه دیدار با شماری از البرزنشینان با اشاره به ضرورت اتخاذ 
تدابیر ویژه برای حل مشکلات زیرساختی استان البرز، افزود: 
بخش بزرگی از مشکلات و موانع  ناشی از  ضعف در سرانه 
های  مختلف استان است از این رو درصدد هستیم که با 

برنامه ریزی دقیق در جهت حل این موضوع اقدام کنیم.
وی ادامه داد: بر این اساس در سفر رئیس جمهور و اعضای 
هیات دولت به استان البرز با ارائه گزارشی دقیق از نیازها و 
مطالبات استان، توفیق یافتیم که مصوبات و موافقت های 

ارزشمندی را کسب کنیم.
عبداللهی گفت: از تمام دستگاه های اجرایی استان نیز انتظار 
می رود ضمن برگزاری منظم دیدارهای مردمی، نسبت به 

پیگیری مصوبات حوزه مربوطه اقدام کنند.
استاندار البرز بیان داشت: این دیدارها هر هفته سه شنبه در 

استانداری البرز برگزار می شود و مردم شریف استان می توانند 
در تماس با شماره ۱۱۱ ثبت نام کنند. وی افزود: شهرداری 
های استان البرز  نیز باید در راستای برگزاری دیدارهای مردمی 
و حضور در بطن جامعه کوشا تر باشند، چرا که مشکلات و 

مطالبات مردم در این بخش فراوان است.

دستگاه   ۶ کشف  از  البرز  انتظامی  فرماندهی  جانشین 
خودروی » ون « قاچاق به ارزش ۵۰ میلیارد ریال در بازرسی 
از یک پارکنیگ در شهرستان ساوجبلاغ در این استان خبر 
داد. سرهنگ »محمد معظمی گودرزی« روز گذشته با اعلام 
این خبر گفت: در پی دریافت خبری مبنی بر نگهداری 
خودروهای قاچاق در یکی از پارکینگ های  شهرهشتگرد در 
شهرستان ساوجبلاغ، پیگیری موضوع در دستور کار ماموران 
اداره مبارزه با قاچاق کالا و ارز پلیس آگاهی این شهرستان 

قرار گرفت.

و  نظر  مورد  از شناسایی محل  ماموران پس  افزود:  وی 
اطمینان از صحت موضوع با هماهنگی مقام قضایی وارد 
عمل شده و در بازرسی از محل پنج دستگاه خودروی »ون« 

قاچاق را کشف کردند.
گودرزی با اشاره به دستگیری یک نفر در این خصوص 
خاطرنشان کرد: برابر نظر کارشناسان، ارزش ریالی خودروهای 

مکشوفه ۵۰ میلیارد ریال برآورد شده است.
جانشین فرماندهی  انتظامی استان البرز یادآور شد: متهم با 

تشکیل پرونده تحویل مراجع قضایی شد.

مشاور فرماندار و مسئول امور بانوان و خانواده شهرستان کرج 
از آغاز طرح نظارت میدانی بر  ادارات کرج به منظور رصد و 

بررسی مشکلات بانوان خبر داد.
ایرنا، »سپیده غفاری«  از  نقل  به  به گزارش »دنیای هوادار« 
روز گذشته ضمن تسلیت سالروز رحلت بانوی اسلام حضرت 
کرج،  فرماندار  سوی  از  ماموریتی  طی  افزود:  خدیجه)س(  

بازدیدهای میدانی از سطح ادارات کرج آغاز شده است.
وی با بیان اینکه در این طرح برنامه ریزی شده تا تمام ادارات 
مورد بازدید میدانی قرار بگیرند، ادامه داد: بانوان کلانشهر کرج 
در ادارات دغدغه های متعددی دارند که باید مورد بررسی قرار 
بگیرد و در جریان این بازدیدها گزارش کاملی از مشکلات این 

قشر مکرم آماده تهیه و به مقام ارشد استان اعلام می شود.
غفاری گفت: بخشی از برنامه های اجرایی در حوزه امور بانوان 
و خانواده که تا اکنون مغفول باقی مانده است، مربوط به 
مشکلات این قشر می باشد که متناسب با آن ها طرح و برنامه 

اجرایی خواهیم داشت.
وی بیان داشت: امروز بصورت میدانی با حضور در ۲ اداره کل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی و بهزیستی ضمن دیدار و گفتگو با 
مشاور امور زنان و خانواده آن دستگاه ها، عمده دغدغه های 

زنان در مرکزیت استان مورد پیگیری قرار گرفت.

فرماندار فردیس استان البرز اعلام کرد: ۶۵۰ میلیارد تومان اعتبار 
از محل سفر رییس جمهور به استان البرز برای تکمیل و تجهیز 
تنها بیمارستان ۲۶۰ تختخوابی دولتی فردیس اختصاص یافت.

به گزارش »دنیای هوادار«، »خداداد کاشفی« روز گذشته با اعلام 
این خبر افزود: از این رقم ۱۵۰ میلیارد تومان برای تکمیل بنای 
بیمارستان و ۵۰۰ میلیارد تومان دیگر صرف تجهیز آن می شود.

وی بیان داشت : با تخصیص این اعتبار عملیات تکمیل و 
تجهیز تنها بیمارستان ۲۶۰ تختخوابی دولتی شهرستان فردیس 

در اسرع وقت انجام می شود.
فرماندار فردیس اظهار داشت: این بیمارستان تا چند ماه آینده 
تکمیل و به بهره برداری می رسد و مردم این شهرستان می 

توانند از خدمات درمانی بهره مند شوند.
عملیات ساخت این بیمارستان در شهرستان  ۷۰۰ هزار نفری 
فردیس که از داشتن یک تخت بیمارستان دولتی محروم است، 
از حدود ۱۱ سال پیش شروع کلید خورد، اما  در گذر این سال ها،  
به دلایل مختلف از جمله کمبود اعتبار و بروز برخی مشکلات 

فنی، این پروژه درمانی بارها متوقف شد.
مساحت زمین بیمارستان فردیس  از ۱۷ هزار متر مربع به ۲۷ 
هزار مترمربع افزایش یافته و زیربنای بیمارستان با مجموع 

طبقات آن به ۲۱ هزار متر مربع می رسد.
 این بیمارستان شامل پنج طبقه در قالب سه بلوک و به صورت 
عمومی )جنرال( ساخته شده و اکنون حدود ۹۲ درصد پیشرفت 

فیزیکی دارد.

امام جمعه شهرستان فردیس گفت: افزون بر سودجویی و 
فرصت طلبی عده ای در داخل، دشمنان تلاش می کنند با 
ایجاد نارضایتی و جنگ اقتصادی به نوعی با کشورمان مقابله 

سیاسی کنند.
المسلمین  و  الاسلام  حجت  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
»سید ابراهیم حسینی« روز گذشته در نشست قرارگاه امنیت 
غذایی استان البرز ضمن قدردانی از اقدامات مجموعه جهاد 
کشاورزی برای تأمین و توزیع کالاهای ضروری مردم با بیان 
اینکه کار این مجموعه برای ایجاد رفاه مردم و امیدآفرینی در 
جامعه، مجاهدت است، افزود: در این حال تلاش ها برای 

تامین نیازهای غذایی مردم باید بیشتر شود.
وی با انتقاد از سودجویان و متخلفانی که در چرخه تأمین 
و عرضه کالاهای مورد نیاز مردم اختلال ایجاد می کنند، این 
کار را اجحاف در حق مردم دانست و تصریح کرد: روحیه 
سودجویی و فرصت طلبی باعث می شود که بعضی این 

چرخه را از بین ببرند و باعث اجحاف به مردم شود.

وی حضور ائمه جمعه را در چنین نشست هایی فرصت 
نماز  های  در خطبه  مردم  به  بخشی  آگاهی  برای  خوبی 
جمعه توصیف کرد و افزود: شناخت مشکلات و نیازها نقش 
موثری در اطلاع رسانی به مردم دارد. حسینی، با بیان اینکه 
سودجویی و فرصت طلبی ریشه بسیاری از معضلات جامعه 
و گرفتاری معیشتی مردم است؛ اظهار داشت: دشمنان بدلیل 
اینکه در جنگ نظامی کم آورده اند تلاش بر بحران و جنگ 
در حوزه اقتصادی دارند. وی گفت: این شعار نیست که 
گفته می شود آمریکایی ها اگر ۱۰ درصد احتمال می دادند که 
می توانند با کار نظامی پیروز شوند انجام می دادند، لذا از 
طریق جنگ اقتصادی وارد شدند که به مردم فشار بیاورند. 
امام جمعه شهرستان فردیس، آمایش سرزمین، الگوی کشت 
و تبدیل روش های سنتی به دانش بنیان را بسیار حائز 
اهمیت توصیف کرد و افزود: با تلاش و با مجاهدت شما 
و حفظ روحیه جهادی، امید است مشکلات معیشتی مردم 

مرتفع و زمینه رفاه بیشتردر جامعه فراهم شود.

یادداشت

یک سوءتفاهم؛

تاملی در طرح استیضاح »شهردار کرج«

انتخاب »مصطفی سعیدی سیرائی« توسط شورای اسلامی 
شهر کرج ابتدا بعنوان سرپرست  و موقتی بود، حتی وارد 
کردن وی در زمره قیاس و سنجش با سایر نامزدها به نوعی 
قیاس مع الفارق بود، چرا که ایشان در اندازه دستیار دوم آن 
نامزدها هم نبود، همانگونه نیز دیدیم که در بررسی برنامه ها 
توسط شورای اسلامی شهر در جلسه حاضر نگردید و هیچ 

برنامه ای به شورای شهر ارائه نداد چرا که فضای لابی 
وی از طریق بردارش -عضو برکنار شده شورای ششم- به 

عقلانیت و برنامه محوری شورای شهر غلبه کرده بود.
در واقع شهردار شدن این فرد سوءتفاهم بزرگی برای 
شورای شهر کرج  بود که در شناسنامه این نهاد برای 

همیشه باقی خواهد ماند و خسارت این انتخاب 
جبران شدنی نیست. طبق پیش بینی ها مدت 
زمان جلوس وی بر صندلی شهرداری کرج 
نیز نباید بیشتر از شش ماه طول می کشید 
و بایستی شورای اسلامی شهر کرج سال 

جدید را با شهرداری توانمند و باتجربه شروع می کردند.
حدودی  تا  که  شد  شنیده  خبرهای  سه شنبه  روز  اما 
امیدوارکننده است که شورای اسلامی ششم شهر کرج بر 
مدار عقلانیت و اتحاد برگشته و مصمم به جبران مافات 
است. زمان سه سال زمان کمی برای شورای شهر و مدیریت 
شهری نیست، چراکه با انتخابی بهتر و قوی تر در کنار اتحاد 

و انسجام می توانند توسعه را به شهر بازگردانند.
امروز مقایسه کرج با شهرهایی مثل شیراز و اصفهان، حتی 
اهواز و قزوین نیز تقریبا مقدور نیست، شهرهایی که با بودجه 
سالانه بالای دوازده هزار میلیارد تومان اداره می شوند و گاهاً 
تا ۳۰هزار میلیارد تومان )مشهد(، در حالیکه بودجه کرج به 
شش هزار میلیارد تومان نمی رسد  و این مایه تاسف است که 

شهر علمی اداره نمی گردد.
اعضای شورای اسلامی شهر کرج که عموماً جوانان 
به  پایبند  که  هستند  مدعی  و  دغدغه مند 
ارزش های انقلاب و آشنا به کار جهادی اند، 
پایان  شهرداری  بی برنامگی  و  ضعف  به 
دهند و با برکناری شهردار فعلی برای اداره 
کنند  انتخاب  را  فردی  کرج  کلانشهر 
طرح  دانش  لااقل  که 
و  باشد  داشته  موضوع 
کلان شهر  برای  بتواند 
کلان پروژه های  کرج 
توسعه محور تعریف کند.

مهدی شهیم

 نویسنده و خبرنگار
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فرهنگی
»دستۀ دختران« و دو فیلم دیگر پروانه نمایش گرفتند

شورای پروانه نمایش فیلم های سینمایی با صدور پروانه نمایش سه فیلم موافقت کرد. شورای پروانه نمایش 
فیلم های سینمایی در جلسه اخیر با صدور پروانه نمایش برای فیلم های »دسته دختران« به تهیه کنندگی محمدرضا 
منصوری وکارگردانی منیر قیدی، »میان صخره ها« به تهیه کنندگی محمد احمدی وکارگردانی مختار عبداللهی و 

»احمد به تنهایی« به تهیه کنندگی وکارگردانی حسین مهکام موافقت کرد.

فستیوالسینمای جهانمیراث فرهنگی

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع  دستی استان اردبیل از تخصیص اعتبار 
۳۰ میلیارد ریالی برای ساماندهی و مرمت »جمعه مسجد« اردبیل خبر داد.

نادر فلاحی روز گذشته در نشست با هیات امنای محله جمعه مسجد گفت: از هیات امنای 
محله خواسته شده تا نظر خود را درخصوص اولویت های هزینه کرد این اعتبار اعلام کنند. 
وی اظهار کرد: جمعه مسجد میراث گران بهایی است که برای حفظ این اثر باستانی ملی 
و مرمت و ایجاد صحن فرهنگی آن اقدامات مناسبی انجام شده است. فلاحی با اشاره به 
لزوم ساماندهی کامل جمعه مسجد، بیان کرد: بعد از ساماندهی کامل این مجموعه و 
اقدامات امنیتی از جمله نصب دوربین های مداربسته، راه اندازی سامانه بلیط فروشی در 
این مجموعه برای بازدیدکنندگان نیز در دستور کار قرار می گیرد. این مسجد گنبد آجری 
بزرگی داشته است که ۲ پوش ساخته شده و حوادث ایام هر ۲ پوش گنبد این مسجد 
را فرو ریخته و تنها ۲ قسمت قوسی شکل ناقص از گنبد خارجی و قسمت محدودی از 
گچ بری های گنبد داخلی در چهار گوشه فوقانی دیواره های شبستان اصلی برای نمایش 
عظمت تاریخی آن باقی مانده است. ماذنه مسجد اثر دیگری است که به صورت گلدسته 
استوانه ای شکل در ضلع غربی شبستان اصلی مسجد و به فاصله تقریبی ۱۵ متری قرار دارد 
، ایوان مسجد نیز متصل به گنبدخانه می باشد در قسمت شمالی آن واقع شده و در حال 

حاضر با تیرهای چوبی پوشانده شده و نمازخانه فعلی را بوجود آورده است.

کمپانی برادران وارنر بیش از این منتظر نمی ماند و قصد دارد »بتمن« را بزودی از 
طریق آنلاین در اختیار تماشاگران بگذارد.

جدیدترین فیلم از مجموعه فیلم های ابرقهرمانی دی سی از ۱۸ آوریل از طریق پخش 
در شبکه اچ بی او مکس در دسترس مردم قرار می گیرد.

این فیلم پرستاره با حضور رابرت پتینسون در نقش ابرقهرمان اصلی، زویی 
کراویتس در نقش زن گربه ای و پل دانو در نقش رادلر ۴ مارس با اولین اکرانش 
در سینماها توانست ۱۳۴ میلیون دلار بلیت بفروشد و موفقیتی بیش از آنچه 
برادران وارنر انتظار داشت به دست بیاورد. این فیلم که موفق ترین افتتاحیه یک 
فیلم در سال ۲۰۲۲ را تا به اینجا به خود اختصاص داده به کارگردانی مت ریوز 
ساخته شده و سال های اولیه زندگی بتمن را روایت می کند. او شروع به کشف 
فساد در شهر گاتهام کرده و در جست وجوی عدالت با ردیلر به طرز دیوانه واری 
مبارزه می کند. در این فیلم اندی سرکیس در نقش پیشخدمت بتمن بازی کرده 
و کالین فارل نیز در نقش شخصیت شرور مشهور فیلم های بتمن یعنی پنگوئن 
ظاهر شده است. انتظار می رود این فیلم پس از اکران در سینماها با مخاطبان 
بیشتری در شبکه های آنلاین روبه رو شود زیرا زمان طولانی ۳ ساعته فیلم می تواند 

شمار افرادی را که می خواهند فیلم را ببینند در سینماها کاهش دهد.

جشنواره فیلم ونیز که قدیمی ترین جشنواره سینمایی جهان است، نودمین سالگرد 
خود را با برگزاری یک کنفرانس بین المللی جشن می گیرد.

دوسالانه ونیز که متولی برگزاری جشنواره فیلم ونیز است، اعلام کرد این کنفرانس 
روز ۹ ژوئیه )۱۸ تیر ۱۴۰۱( در سالن اجتماعات بخش آرشیو بنیاد دوسالانه برگزار 
خواهد شد. جمعی از دانشگاهیان و منتقدان و فیلمسازان بین المللی با شرکت در 

این کنفرانس تولد قدیمی ترین جشنواره فیلم جهان را جشن خواهند گرفت.
اولین نمایشگاه بین المللی هنر سینما که بعدها به نام جشنواره فیلم ونیز در جهان 
معروف شد، ششم اوت سال ۱۹۳۲ به سرپرستی جوزپه ولپی، سیاستمدار ایتالیایی، 
آنتونیو مارینی، مجسمه ساز، و لوچیانو دی فیو، نخستین دبیر این جشنواره، در تراس 

هتل اکسلسیور جزیره لیدو برگزار شد.
کنفرانس بین المللی جشنواره فیلم ونیز با رونمایی از کتاب تاریخچه جشنواره بین 
المللی فیلم ونیز نوشته جیان پیرو برونتا، تاریخدان برجسته فیلم در ایتالیا، آغاز شده 
و با نمایش یکی از فیلم هایی که در فهرست فیلم های منتخب اولین دوره جشنواره 
ونیز حضور داشت، به کار خود پایان خواهد داد. نودمین دوره از جشنواره ونیز از ۳۱ 
اوت تا ۱۰ سپتامبر )۹ تا ۱۹ شهریور( در جزیره لیدو برگزار می شود. فهرست فیلم های 

حاضر در این جشنواره در تاریخ ۲۷ ژوئیه )۵ مرداد ۱۴۰۱( اعلام خواهد شد.

»بتمن« اکران
 آنلاین می شود

ونیز 90 سالگی اش را 
جشن  می گیرد!

اختصاص ۳۰ میلیارد ریال اعتبار برای 
ساماندهی »جمعه مسجد«  اردبیل

گزارش

تجسمی

یک پیش بینی جذاب؛

»اصغر فرهادی« در آستانۀ ریاست هیأت داورنِ کنِ 75؟ 

سازمان فرهنگ و ارتباطات خواستار همکاری بین المللی با موزه هنرهای معاصر تهران شد

مجله آمریکایی ورایتی پیش بینی کرد که اصغر فرهادی 
پنجمین  و  هفتاد  داوران  هیات  رئیس  عنوان  به 

جشنواره بین المللی فیلم کن انتخاب خواهد شد.
ورایتی،  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
هفتادوپنجمین جشنواره بین المللی فیلم کن از ۱۷ 
تا ۲۸ مه )۲۷ اردیبهشت تا ۷ خرداد ۱۴۰۱( در شهر 
کن فرانسه برگزار خواهد شد. رئیس هیات داوران این 
رویداد معتبر سینمایی هنوز معرفی نشده است اما 
زمزمه ها از احتمال انتخاب اصغر فرهادی، کارگردان 
ایرانی که با فیلم های جدایی نادر از سیمین و فروشنده 

برنده جایزه اسکار شد، برای این مقام حکایت دارد.
از آنجایی که فرهادی به تازگی به سرقت هنری در 
متولیان  احتمالا  شده  متهم  قهرمان  فیلم  ساخت 

جشنواره کن فعلا از اعلام این خبر دست نگه دارند. با 
این حال فرهادی با توجه به اصالت و فرهنگ سینمایی 
وسیعی که دارد، یکی از نامزدهای جدی برای تصدی 

این مقام است.
تیری فرمو، دبیر جشنواره کن، پیش تر در نظر داشت 
پنه لوپه کروز را به عنوان رئیس هیات داوران این 
بازیگر  این  اما  کند  انتخاب  کن  جشنواره  از  دوره 
اسپانیایی با فیلم بی نهایت/L’immensità ساخته 
حضور  جشنواره  رقابتی  بخش  در  کریالسه  امانوئله 
خواهد داشت. ماریون کوتیار نیز که از دیگر گزینه ها 
در  بود،  کن  جشنواره  داوران  هیات  ریاست  برای 
بازی  دسپلچین  آرنو  ساخته  خواهر  و  برادر  فیلم 
کرده که احتمالا از دیگر فیلم های بخش رقابتی کن 

هفتادوپنجم خواهد بود.
اصغر فرهادی سال گذشته با فیلم 
قهرمان موفق شد به طور مشترک 
با محفظه شماره ۶ یوهو کاسمانین 

جایزه بزرگ جشنواره کن را دریافت 
کند.

پنجشنبه  روز  کن  فیلم  جشنواره 
فیلم های  فهرست  فروردین(   ۲۵(
منتخب خود را اعلام خواهد کرد از 
همین رو مجله ورایتی در بخشی از 
این مطلب به پیش بینی فیلم های 

حاضر در این جشنواره پرداخته 
است.

براساس پیش بینی ورایتی، فیلم های جنایات آینده، 
الویس، تاپ گان: ماوریک، سه هزار سال اشتیاق، 
حاضر شدن، فیلمی ناشناخته از دیوید لینچ که 
در خفا ساخته شده، لایتییر، بی نهایت، 
اسکارلت، دلال، زندگی عشقی، تصمیم 
به رفتن، عنکبوت مقدس، پسری از 
بهشت، باغ های معلق، پنج شیطان، 
لوکیتا،  و  توری  خواهر،  و  برادر 
غم  مثلث  و  چایکوفسکی  زن 
این  در  که  هستند  فیلم هایی 
اولین  کن  جشنواره  از  دوره 
اکران جهانی خود را تجربه 

خواهند کرد.

مدیرکل همکاری های فرهنگی و امور ایرانیان خارج از 
کشور سازمان فرهنگ و ارتباطات اسلامی در دیدار با 
رئیس موزه هنرهای معاصر تهران خواستار همکاری و 
تعامل با این موزه در زمینه برنامه های بین المللی هنری 

شد.
عمومی  روابط  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
موزه هنرهای معاصر تهران، محمدعلی کیانی مدیرکل 
همکاری های فرهنگی و امور ایرانیان خارج از کشور 
سازمان فرهنگ و ارتباطات اسلامی طی دیدار با عبادرضا 
اسلامی کولایی رئیس موزه هنرهای معاصر تهران و 

بازدید از نمایشگاه پنج گنج موزه هنرهای معاصر تهران 
خواستار همکاری و تعامل با موزه هنرهای معاصر تهران 

در زمینه برنامه های بین المللی هنری شد.
ضرورت  بر  نیز  تهران  معاصر  هنرهای  موزه  رئیس 
برنامه ریزی برای تعامل موزه هنرهای معاصر تهران با 
موزه های جهان و شرکت در رویدادهای معتبر هنری 

جهانی تاکید کرد.
همچنین در این دیدار طرفین بر همکاری مداوم موزه 
هنرهای معاصر تهران و اداره کل همکاری های فرهنگی 
و امور ایرانیان خارج از کشور با توجه به  ظرفیت های 

فراوان برای فعالیت بین المللی و نیز تجربه های متعدد 
پیشین در این زمینه، اظهار امیدواری کردند که هم افزایی 
شایسته ای از این ظرفیت در دیپلماسی و تعامل هنری 
با مجموعه ها و رویدادهای معتبر دنیا همراه با شرکت در 

مراسم و نمایشگاه های جهانی داشته باشند.
گفتنی است، نمایشگاه پنج گنج به روایت موزه هنرهای 
معاصر تهران همسو با سایر رویدادهای نکوداشت حکیم 
نظامی و با تکیه بر هنر معاصر ایران و خوانشی از پنج 
کتاب ارزشمند حکیم نامدار ایرانی ۲۱ اسفند ۱۴۰۰ افتتاح 

شد و تا ۱۸ اردیبهشت ماه ۱۴۰۱ ادامه دارد.

می توانند  نمایشگاه  این  از  بازدید  برای  علاقه مندان 
همه روزه به جز دوشنبه ها از ساعت ۱۰ تا ۱۷ به موزه 
هنرهای معاصر تهران مراجعه کنند. از روز دوم تا یازدهم 
فروردین ماه ۱۴۰۱ بیش از ۱۰ هزار نفر از نمایشگاه پنج 

گنج بازدید کردند.
احسان آقایی، کیانوش معتقدی و امیر عبدالحسینی 
شورای هنری این نمایشگاه هستند و بخش عمده آثار 
نمایشگاه پنج گنج از گنجینه موزه هنرهای معاصر تهران 
است و آثاری نیز از هنرمندان برای این نمایشگاه از 

هنرمندان امانت گرفته شده است.
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ورزشی

درحاشیه

در حالی که این روزها در برخی محافل فوتبالی صحبت 
از بازگشت برانکو به پرسپولیس مطرح شده اما ماجرا چیز 
دیگری است. بعد از ناکامی یحیی گل محمدی در جام 
به  پرسپولیس روی سکوها  از هواداران  حذفی شماری 
تشویق برانکو پرداختند و چند روزی است که در برخی 
محافل فوتبالی مطرح شده که باشگاه پرسپولیس بدش 
نمی آید سراغ سرمربی سابق و موفق کروات خود برود؛ اما 

اصل ماجرا چیست؟
پیگیری ها از باشگاه پرسپولیس نشان می دهد که در شرایط 
فعلی که این باشگاه مشکلات مالی فراوانی دارد حتی یک 

درصد هم فکر مدیران این تیم به برانکو نرفته و همچنان 
تأکید دارند که گل محمدی به کارش ادامه دهد.

از سوی دیگر برانکو برای بازگشت به فوتبال ایران با بدهی 
مالیاتی روبه رو است. موضوعی که فعلاً به پای باشگاه 
پرسپولیس نوشته و باعث شده بدهی مالیاتی این باشگاه 
به شدت سنگین شود. در آخرین قراردادی که برانکو با 
باشگاه پرسپولیس دز زمان مدیریت گرشاسبی امضا کرده 
عنوان نشده که مالیات برعهده کدام یک از طرفین است 
و فقط به طور خالص مبلغ قرارداد ذکر شده و هنوز هم 
به اداره مالیات پولی پرداخت نشده است. نماینده حقوقی 

برانکو همچنان در حال رایزنی با باشگاه پرسپولیس است تا 
مشکل مالیاتی این مربی برطرف شود.

این یک سمت ماجرا است و طرف دوم قراردادی است 
که وی با فدراسیون عمان دارد. او برای فسخ قرارداد 
با این فدراسیون باید 600 هزار دلار غرامت بدهد، پولی 
که در فوتبال ایران کمتر باشگاهی قادر به پرداختش 
است. در مجموع در حال حاضر باشگاه پرسپولیس به 
فکر جذب برانکو نیست و اگر هم در آینده به این جمع 
بندی برسد، تا مشکل مالیاتی او حل نشود این بازگشت 

میسر نخواهد بود.

سد 600 هزار دلاری؛

ماجرای برانکو و پرسپولیس چیست؟

کی روش با تونس به توافق رسید
نشریه »الیوم السابع« مصر روز گذشته با انتشار خبری از دوری کارلوس کی روش از ایران خبر داد. طبق اعلام 
رسانه معتبر مصری مربی پرتغالی با فدراسیون فوتبال تونس به توافق اولیه رسیده تا هدایت تیم ملی این کشور 

را برعهده بگیرد.

دیالوگ

»مسئول امور حقوقی فدراسیون فوتبال« 
پاسخ داد:

ماجرای بسته شدن حساب 

فدراسیون فوتبال چیست؟
به  بدهی  پی  در  فوتبال  فدراسیون  بانکی  حساب های 
سازمان امور مالیاتی و انجام نشدن تعهدات گذشته برای 
پرداخت این بدهی انباشه، مسدود شده است و مسئول 
شدن  بسته  می گوید  فوتبال  فدراسیون  حقوقی  امور 
امور  سازمان  توسط  فدراسیون  این  بانکی  حساب های 
مالیاتی می تواند منجر به مشکلاتی در زمینه آماده سازی 

تیم ملی شود.
فدراسیون  حقوقی  امور  مسئول   - فغانپور«  »صفی الله 
فوتبال- در گفت وگویی درباره مسدود شدن حساب های 
بانکی این فدراسیون گفت: این اقدام طی روزهای گذشته 
انجام شده است. ما هم پیگیر هستیم که بتوانیم یک 
سری مشکلات را برطرف کنیم. در حال حاضر نیاز به انجام 
برخی اقدامات اداری و مالی داریم که بایستی انجام شود. 
ما به زودی مجمع فدراسیون فوتبال را در پیش داریم. از 

طرفی تیم ملی باید برای جام جهانی آماده شود.
ما  شد:  یادآور  فوتبال  فدراسیون  حقوقی  امور  مسئول 
نیازمند حساب های بانکی خودمان هستیم. هر چند پول 
چندان زیادی هم نداریم اما بسته شدن حساب های ما 
مزید بر علت می شود. امیدوارم با مذاکراتی که با وزیر امور 
اقتصاد و دارایی می شود بتوانیم این مساله را رفع کنیم.

مالیاتی  بدهی  این  گفته می شود  اینکه  درباره  فغانپور 
در حدود ۸۰ میلیارد تومان است، اظهارکرد: فعلا رقم در 
همین حدود است که انباشته شده و دولت باید وارد شود 
و ما حمایت کند. در سال جام جهانی چنین اقدامی برای 
فدراسیون زیان بار است و مشکلات زیادی را به طور قطع 
برای فوتبال ما ایجاد می کند. به شدت نیاز داریم در سال 
جام جهانی بتوانیم تدارک ببینیم. بازی های جام جهانی 
بیش از اینکه وجه فنی داشته باشد، سیاسی است. وقتی 
که از الان مسئولان آمریکایی و انگلیسی در سطح وزرای 
امور خارجه خود مصاحبه می کنند که ما بازی های مهمی 
داریم، می توان فهمید که وجهه سیاسی بازی ها به وجهه 
فنی آن می چربد و و نیاز است که همه مسئولان تدارک 
ببینند که تیم ملی سرپا و قدرتمندی را راهی جام جهانی 
کنیم که مورد مضحکه جامعه جهانی قرار نگیریم و مثل 
جام جهانی ۹۸ که مقابل آمریکا ایستادیم و موفق بودیم، 

در این دوره هم چیزهایی خوبی رقم بخورد.
مسئول امور حقوقی فدراسیون فوتبال خاطرنشان کرد: 
فدراسیون فوتبال دوره ای که رئیس ندارد و با سرپرست 
اداره می شود و قبل از این هم تمام حساب ها درست 
یا نادرست پاکسازی شده و هزینه های زیادی هم روی 
دستش مانده، نیازمند این است که حساب هایش باز 

شود.

نقطه نظر

واکنش »عضو هیئت رئیسه مجلس« به اقدامِ صداوسیما؛

نگاه های تبعیض آمیز برداشته شود!

»حسینعلی  حاجی دلیگانی« -نماینده مردم شاهین شهر 
و میمه و برخوار و عضو هیئت رئیسه مجلس شورای 
اسلامی- در گفتگو با معاون سازمان صدا و سیما بر رفع 
نگاه تبعیض آمیز بین تیم های ورزشی کشور تأکید کرده 
است و از دکتر خدابخشی خواسته، پخش زنده بازی های 
تیم های سپاهان اصفهان و فولاد خوزستان از شبکه ۳ را 

پیگیری کند.
که  نوشتاری  به  باشیم  داشته  اشاره ای  دیدیم  لازم  اما 
تحت عنوان »ناکامی نمایندگان ایران؛ باخت سپاهان و 
تساوی فولاد« در روزنامه »دنیای هوادار« روز سه شنبه ۲۳ 
فروردین ماه ۱۴۰۱ منتشر شد که نگارنده در مقدمه گزارش 
بازی های دو تیم فولاد مبارکه سپاهان با الدحیل قطر و 
فولاد خوزستان با شباب الاهلی امارات به این تبعیضات 

پرداخته بود.
بی تردید در روزهایی که غوغای مسابقات فوتبال قهرمانان 
آسیا ۲۰۲۲ در جریان است و در غیاب تیم های سرخابی 
خوزستان  فولاد  و  سپاهان  مبارکه  فولاد  تیم  دو  تهران 
نمایندگان شایسته فوتبال ایران در این رقابت ها حضور پیدا 
کرده اند، چه دلیلی دارد که مسئولان صداوسیمای جمهوری 
اسلامی ایران بین تیم های پایتخت و شهرستان ها تفاوت 

قائل می شوند و یا به قول جناب حاجی دلیگانی نگاه 
اگر  دارند؟!  کشور  ورزشی  تیم های  بین  تبیعیض آمیز 
استقلال یا پرسپولیس برگزار کننده های این رقابت ها 

بودند، با آنها هم این گونه رفتار می کردید؟
امروزه محبوبیت و جذابیتی که فوتبال و فوتبالیست ها در 
سرتاسر دنیا دارند و در ایران هم فراگیر شده و طرفداران 
زیادی در میان عامه مردم بخصوص نوجوانان و جوانان 
دارد و خیلی ها به این رشته ورزشی تعلق خاطر ویژه ای پیدا 
کرده اند که در میان توده ای از هواداران متعصب باشگاه ها 
آشکارا و متفاوت دیده می شود، لذا نباید عملکرد تیم های 
شهرستانی در بازی های قهرمانان آسیا از دید این مردم 
مخفی بماند و همانطور که در شماره قبلی نیز اشاره شد، 
بازی فوتبال بعنوان پدیده ای عینی و ملموس شناخته 
شده و بطور قطع و یقین یک »برند« محسوب می شود که 
می تواند از لحاظ درآمدزایی و بهره برداری های اقتصادی و 

اجتماعی و حتی سیاسی کمک های مثبتی به همراه 
داشته باشد و گسترش گیرایی آن باعث شود تا 

جوانان بیشتری  را بخود جلب کند.
تبعیض  و  بی عدالتی  یقین،  و  بطور قطع 
به  از هر چیزی  در جامعه ورزشی بیش 

ورزش  پایداری  و  انسجام 
کشورمان لطمه وارد می کند 

نبود  بدلیل  بسا  چه  و 
عدالت به قوام و دوام 
لیگ  در  تیمداری 
آسیب  فوتبال  برتر 
باشگاه های  و  بزند 
همچون  بزرگی 

فولاد مبارکه سپاهان، ذوب آهن اصفهان، فولاد خوزستان، 
نساجی مازندران، گل گهرسیرجان،  صنعت نفت آبادان، 
اراک،  آلومینیوم  آذربایجان،  تراکتور  مشهد،  شهرخودرو 
هوادار تهران و.. از این نوع تبعیضات و بی عدالتی ها به 
ستوه آمده و لقای تیمداری در فوتبال را به بقایش ببخشند 
و از صحنه کناره گیری کنند، که بی تردید به فساد جامعه 
دامن زده می شود و در نهایت ورزش  وفوتبال است که 

لطمه می خورد.
اینها را گفتیم که در حال حاضر دو تیم فولاد مبارکه 
سپاهان و فولاد خوزستان بعنوان نمایندگان ایران در حال 
برگزاری مسابقات قهرمانان آسیا هستند و فرقی با تیم های 
استقلال و پرسپولیس ندارند و باید نگاه مسئولان صدا و 
سیمای جمهوری اسلامی ایران به این دو تیم همانند نگاه 
و نگرشی باشد که به تیم های پرسپولیس و استقلال دارند.
و اما نکته ای که سبب گردید تا نماینده مردم شاهین شهر و 
میمه و برخوار و عضو هیئت رئیسه مجلس شورای اسلامی 
به آن ورود کند و خواستار رفع تبعیض و بی عدالتی 
نسبت به پخش مستقیم و زنده بازی های دوتیم 
فولاد مبارکه سپاهان و فولاد خوزستان از شبکه ۳ 
شود که پربیننده تر از سایر شبکه های تلویزیونی 
هستند، به فرصتی فراخ نیاز دارد که بطور قطع 
در این اجمال نمی توان آنگونه که باید و 
شاید همه ی مسائل را مطرح کرد و به 
همین دلیل به بهانه سخنان حاجی 
دلیگانی فقط به برخی نکات پرداخته 
شد. به ویژه  نکته ای که ضرورت 
ویژه و جدی  توجه  آن  به  دارد 

معمول داشت.

آقای رضا نوروز اصالتا از طرف خود و با ارائه وکالتنامه 21733 
مورخ 1400/11/7 دفترخانه ۱۴۹۶ تهران از طرف سایر وراث محمد 
نوروز ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده 
است که سند مالکیت ششدانگ یکدستگاه آپارتمان به مساحت 
82/34 متر مربع قطعه ۳۱ تفکیکی به شماره ۱۶۷۶۴ فرعى 
از ۱۴۶ اصلی مفروز از پلاک ۷۱۳۰ فرعی از اصلی مذکور واقع 
در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج به شماره چاپی 208367 
مورد ثبت صفحه ۳۰۶ جلد 15/1 بنام محمد نوروز صادر شده که 
ایشان بموجب حصر ورائت 1400/2407/406 مورخ 1400/4/18 
شعبه ۱۴۰۷ مجتمع شماره ۲۵ حل اختلاف تهران فوت نموده و 
وراثت حين الفوت ایشان مهرانگیز دهکردی )همسر( مرتضی و 
رضا نوروز )فرزندان( میباشند و اصل سند مالکیت به علت سهل 

انگاری مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی 
نموده است لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده 
۱۲۰ آیین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی میشود تا چنانچه 
کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله 
نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت 
ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره 
تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف 
مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل 
سند ارائه نگردد سند المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم 

خواهد شد. 966ف
فریدون شیاسی دهسوری - سرپرست اداره ثبت اسناد و 
املاک  ناحیه سه کرج - از طرف الهه عزیزی

آقای احمد درویشی به وكالت از طرف مالک 
خانم خدیجه ثابت درویشی ضمن تسلیم دو 
نموده  اعلام  شده  تصدیق  استشهادیه  برگ 
آپارتمان  ششدانگ  مالکیت  سند  که  است 
مسکونی به مساحت 145/94 متر مربع قطعه 
۳ تفکیکی به شماره ۶۴۸۵ فرعی از ۱۵۳ اصلی 
اصلی مذکور  از  فرعی  از پلاک ۱۴۴۹  مفروز 
واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج به 
نام مالک فوق ثبت و صادر گردیده که به علت 
جابجایی مفقود گردیده و تقاضای صدور سند 
به  مراتب  لذا  است.  نموده  المثنی  مالکیت 
استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین 

نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود 
تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد 
خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور 
باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز 
اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت 
به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد 
بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی 
واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند 
ارائه نگردد سند مالکیت المثنی طبق مقررات 

به متقاضی تسلیم خواهد شد. 974ف
مسلم مرزآرا - سرپرست اداره ثبت اسناد و املاک 
ناحیه یک کرج -  از طرف اسماعیل کلانتری

آگهی فقدان سند مالكيت آگهی فقدان سند مالکیت

اصغر قلندری
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ورزشی

داستان جلد

سوژه

درحاشیه

انتقاد از استقلالِ فرهاد سخت است، نه اینکه بی نقص 
بوده، نه، بی تردید ایرادهایی هم وجود دارد، اما تیمی که 
پس از سال ها در روندِ موفقیت قرار گرفته و با ۲۴ هفته 
کسب  را  اخیرش  ادوارِ  نتایجِ  بهترین  شکست ناپذیری 
کرده را نمی توان به راحتی در مقامِ نقد قرار داد، حتی 
اگر آن تیم، همانندِ استقلالِ مجیدی در کیفیتِ بازی، به 

اندازه آمارش درخشان نبوده باشد.
استقلال پس از سال ها دارای ایده شده، تاحدودی ساختار 
ایجاد کرده و پروژه ای بزرگ را هم دنبال می کند، پروژه ای 
سرآغازی  می تواند  بیست ویکم  لیگ  در  قهرمانی  که 
برای آن باشد، آن هم شروعی برای موفق شدن با نسلی 
نو، اما تحقق این مهمات، مدیونِ یک مدیریت است، 
مدیریتی که حقیقتاً بخشِ کلان از آن به رویکردِ درست 
کادرفنی بازمی گردد؛ از تصمیمات تا انتخاب هایشان، یک 

عبور  موقعیتِ  در  را  استقلال  که  درست  متدِ 
از دوره ی گذار قرار دهد، آن هم برای بازسازی 
هویتِ  از  است،  سالیانی  که  باشگاهی  برندِ 
اصلی خود دور مانده، گرچه تا به امروز هم، 
تیم،  محسوسِ  نقصان های  از  چشم پوشی 
می تواند تنها برای رسیدن به مقوله مهم اصلاحِ 

ساختارها بوده باشد.
تیمِ فرهاد در بدترین زمان ممکن افت کرده 

از استقلال گرفت،  را  این افول یک جام  و 
نشود،  حاصل  نتیجه  که  هم  زمانی 
شد،  خواهند  نمایان  بیشتر  ضعف ها 
اما مهم ترین نکته، پذیرشِ آن هاست؛ 
ارائه  در  نتایجش،  برعکسِ  استقلال 
فصل  طولِ  در  و  نبوده  شکیل  بازی 

بیش از حد محتاط است، برخلافِ ساختارسازی 
تهاجمی چندان  بی نظیر در خط دفاعی، در فازِ 

استراتژی معینی ندارد و همچنان در توسعه بازی 
پرایراد است. رکوردها جذابند، اما توجه بیش از حد 
به حفظ یا تصاحبشان، می تواند کشنده باشد، آن طور 
اندازه به آن ها  از  که عیان است، مجیدی بیش 
فکر می کند، کم رمقی امروز، ماحصلِ همین  طرزِ 

تفکر بوده!
جام  کسبِ  فقط  استقلال  در  موفقیت  اما 
فرهاد  تیمِ  هنوز  که  درحالی  آن هم  است، 
امیدِ اولِ قهرمانی ست، بی شک، شش هفته 
و  است  بیشتری  جدیت  نیازمندِ  پایانی 
استقلال دیگر زمانِ فرصت سوزی و اشتباه 
ندارد، سرنوشتِ قهرمانی استقلال در گرو 
رویکردِ فرهاد مجیدی در تزریقِ آرامش و 
حمایت حداکثری هواداران است، باز هم 
می گویم اینجا موفقیت تنها در کسب جام 

است، فارغ از هر کیفیتی.

عملکرد ضعیف فدراسیون فوتبال و اختلاف های داخلی 
اعضای هیات رییسه، حامیان شهاب عزیزی خادم را از 
لاک دفاعی خارج کرد و حالا آنها خواهان عزل 4 عضو 
هیات رییسه هستند و منابع خبری نزدیک به شهاب 
فدراسیون  مجمع  اعضای  نامه  ثبت  از  خادم  عزیزی 
فوتبال برای عزل 4 عضو هیات رییسه خبر می دهند. 
ریاست  از  خادم  عزیزی  موقت شهاب  برکناری  از  بعد 

فدراسیون فوتبال، اعضای هیات رییسه به جای حذف 
افراد حامی رییس معزول به جان هم افتادند تا حامیان 
شهاب عزیزی خادم از آب گل آلود ماهی بگیرند و حالا 

برای عزل آنها اقدام کنند.
ریاست  از  خادم  عزیزی  شهاب  که  روز  همان  درست 
فدراسیون فوتبال عزل موقت شد، حسن کامرانی فر و 
سایر مهره های رییس معزول هم باید از فدراسیون کنار 
گذاشته می شدند اما اعضای هیات رییسه به جای حذف 
آنها، شروع به دعوا با یکدیگر کردند و ثمره این دعوا قدرت 
گرفتن حامیان رییس معزول فدراسیون بود. بعد از اتفاق 
تلخ مشهد که ضعف حسن کامرانی فر دبیر کل مورد علاقه 
و مورد اعتماد شهاب عزیزی خادم را عیان کرد، ابتدا برخی 
اعضای مجمع به همین بهانه خواهان برخورد با مقصران 
ماجرای مشهد شدند و حالا آنها که حامی شهاب عزیزی 
خادم هستند تغییر مطالبه دادند و می خواهند 4 عضو 

هیات رییسه عزل شوند.
از ابتدای این هفته این شایعه به گوش می رسید که 
حامیان شهاب عزیزی خادم قصد دارند در روز برگزاری 
مجمع 4 عضو هیات رییسه را عزل کنند. این 4 عضو 
احسان اصولی، احمدرضا براتی، مهرداد سراجی و طهمورث 
حیدری هستند. سه  شنبه یکی از منابع خبری که نزدیک 

به شهاب عزیزی خادم است ادعا کرد نامه برخی اعضای 
مجمع خطاب به میرشاد ماجدی و حسن کامرانی فر مبنی 
بر عزل 4 عضو هیات رییسه در دبیرخانه فدراسیون فوتبال 
ثبت شده و این موضوع هم باید مثل موضوع عزل موقت 
شهاب عزیزی خادم در دستور کار جلسه دهم خرداد مجمع 

عمومی فدراسیون قرار بگیرد.
میرشاد  که  دلیل  این  به  خادم  عزیزی  شهاب  حامیان 
ماجدی در تماس های تلفنی و در محافل خصوصی اعلام 
کرده هیچ مشکلی با بازگشت عزیزی خادم ندارد، فعلا به 
فکر استیضاح سرپرست موقت فدراسیون نیستند. خداداد 
افشاریان و بهرام رضاییان نیز به دلیل قومیت مشترک 
با برخی حامیان اصلی عزیزی خادم در مجمع فعلا از 

استیضاخ مصون مانده اند.
اند  رفته  نشانه  را  آنها  اعضای مجمع  که  نفری  چهار 
دقیقا همان کسانی هستند که معتقدند حسن کامرانی 
فر صلاحیت دبیرکلی فدراسیون فوتبال را ندارد. برای 
حامیان شهاب حفظ جایگاه دبیرکل از اهمیت بالایی 
با  بسته  درهای  پشت  جلسه  در  آنها  است.  برخوردار 
اعضای هیات رییسه تهدید کرده بودند به هیچ وجه 
کامرانی فر، حمیسی، یاوری )اداری( و علیپور )استان 

ها( نباید تغییر کنند.

در زمان مدیریت جعفر سمیعی در باشگاه پرسپولیس 
باوجود فینالیست شدن این باشگاه در لیگ قهرمانان 
آسیا و کسب عنوان قهرمانی در لیگ برتر اما برخی از 
حواشی هم در این باشگاه به وجود آمد که تبعات آن 
همچنان ادامه دارد! یکی از این حاشیه ها که البته پرونده 
آن در جریان است جعل امضای یکی از مدیران عامل 

اسبق این باشگاه بوده است!
در زمان مدیرعاملی سمیعی در پرسپولیس و به جهت 
جلوگیری از صدور رای بازگشت به کار یکی از پرسنل 
بارگزاری شده  اداره کار  این باشگاه، سندی در سامانه 

بود که امضای مهدی رسول پناه سرپرست اسبق باشگاه 
پرسپولیس زیر آن به چشم می خورد! این در حالی است 
امضا  این  که  شد  مشخص  بیشتر  بررسی های  با  که 
متعلق به رسول پناه نبوده و در واقع امضای او جعل 
شده تا با این کار مانع از گرفتن رای بازگشت به کار برای 

یکی از کارمندان شوند! 
بعد از این ادعا که امضای زیر نامه بارگزاری شده، امضای 
رسول پناه نیست این موضوع به کارشناس قضایی سپرده 
شد و در نهایت، کارشناس رسمی دادگستری تائید کرد 
که امضای زیر نامه، امضای سرپرست اسبق پرسپولیس 

نیست و در واقع امضای رسول پناه جعل شده است! در 
این باره گفتنی است که دادگاه این موضوع عجیب در 
حال برگزاری است و باید منتظر صدور رای حاکم قضایی 

در این خصوص بود.
این اتفاق عجیب که در زمینه امور اداری رقم خورده به 
قدری باورنکردنی است که مشخص نیست یک باشگاه 
با وجود داشتن مدیر اداری و مدیر حراست، چطور چنین 
موضوعی می تواند در آن رقم بخورد! البته احتمالا به 
زودی زوایای بیشتری از این پرونده جنجالی رسانه ای و 

مشخص خواهد شد!

گزارش

جام حذفی و فاتح جدید؛

قهرمانی که به آسیا نمی رود!
در حالی که با کنار رفتن سپاهان، فولاد، تراکتور و سایر مدعیان 
و همچنین حضور دو تیم از لیگ های پایین تر در مرحله نیمه 
انتظار داشتند که پرسپولیس و استقلال  نهایی، بسیاری 
بدون کمترین مشکل به فینال برسند اما نساجی و آلومینیوم 
شگفتی بزرگ را رقم زدند و با حذف مجیدی و گل محمدی، 

خود را به عنوان مدعی اصلی قهرمانی معرفی کردند.
حالا آلومینیوم اراک باید در ورزشگاه خانگی به مصاف خلیج 
فارس ماهشهر، تیم لیگ دسته دومی برود و نساجی در مقابل 
مس کرمان صف آرایی کند. در نهایت برنده این دو بازی 
دیدار فینال را برگزار می کنند و پیروز آن دیدار جام را بالای 
سر می برد. نکته جالب اینکه از بین این چهار تیم فقط مس 
کرمان سابقه حضور در فینال جام حذفی را دارد و سایرین 
علاوه بر ناکامی در کسب جام قهرمانی، حتی به بازی نهایی 
هم نرسیده اند و حالا در تلاش برای اولین تجربه فینال خود 

هستند.
مس کرمان که در فصل ۱۳۹۲-۹۳ میزبان تراکتور در بازی 
فینال شد و مقابل این تیم شکست خورد تا در خانه جام 
را به رقیب واگذار کند، تنها تیم لیگ یکی باقی مانده در 
جام حذفی است. نکته جالب اینکه آخرین باری که تیمی از 
لیگ آزادگان به فینال جام حذفی رسید به جام حذفی ۹۷-۹۶ 
برمی گردد که دراگان اسکوچیچ سرمربی کنونی تیم ملی، با 
خونه به خونه این مسیر را پیمود و در فینال به استقلال 

وینفرد شفر باخت و دستش از قهرمانی کوتاه ماند.
خلیج فارس ماهشهر مورد جالب نیمه نهایی جام حذفی است 
که با عبور از سه تیم لیگ برتری )هوادار، نفت و مس( موفق 
شده به این مرحله برسد و حالا در صورتی که چهارمین تیم 
از سطح اول فوتبال ایران را هم کنار بزند، در عین ناباوری 
به فینال خواهد رسید. آخرین بار داماش گیلان از لیگ دو 
در فصل ۹۷-۹۸ به فینال رسید و مغلوب پرسپولیس شد تا 

سرخ پوشان هر دو جام قهرمانی فصل را تصاحب کنند.
نساجی و آلومینیوم اراک که دو تیم صعودکننده متأخر به 
لیگ برتر ایران محسوب می شوند، شانس های اصلی قهرمانی 
عملکرد  بهترین  می روند.  به شمار  فصل  این  حذفی  جام 
عملکرد  بهترین  و  نهایی  یک چهارم  به  صعود  آلومینیوم 

نساجی، صعود تا جمع ۱۶ تیم برتر بوده است.
در تاریخ فوتبال ایران ۱۲ تیم توانسته اند به عنوان قهرمانی 
برسند: استقلال، پرسپولیس، ذوب آهن، سپاهان، ملوان، 
تراکتور، بهمن، فجر، صبا، نفت تهران، برق شیراز، شاهین 
اهواز، سایپا و فولاد خوزستان.  همچنین ۱۰ دیگر هم موفق 

شدند به فینال برسند و در این بازی شکست خوردند.
نکته جالب اینکه در بین تیم های فینالیست نام خیبر خرم 
آباد )۱۳۶۵( دیده می شود که این بار هم فرصتی برای تکرار 
آهن،  راه  باخت.  کرمان  به مس  اما  داشت  موفقیت  این 
گسترش فولاد، جنوب اهواز و هما فینالیست هایی هستند 

که حالا نام و نشانی از آنها در فوتبال ایران وجود ندارد.
با حذف پرسپولیس، استقلال همچنان با ۷ جام قهرمانی 
پرافتخارترین تیم جام حذفی است. به هر حال از بین خلیج 
فارس ماهشهر، آلومینیوم اراک، نساجی مازندران و مس 
کرمان، هر تیمی که به فینال و جام قهرمانی برسد، بزرگترین 
موفقیت تاریخ و یکی از بزرگترین شگفتی های تاریخ فوتبال 
ایران را رقم خواهد زد؛ البته شاید تیم قهرمان بدشانس باشد 
و باتوجه به تغییر تقویم لیگ قهرمانان آسیا، نتواند بلیت 
ای سی ال را کسب کند اما اگر یک سهمیه به قهرمان جام 
حذفی ۱۴۰۱ داده شود، آسیا باید منتظر نماینده جدید فوتبال 

ایران در لیگ قهرمانان باشد.

برای »فرهاد« و این روزهای آبی های پایتخت؛

موفقیت در استقلال جــام است

نامه مجمع برای استیضاح اصولی، سراجی، براتی و حیدری؛ 

تلاش حامیان »عزیزی خادم« برای عزل 4 عضو هیات رییسه

سند مشکوک در باشگاه پرسپولیس؛ 

جعل امضای مدیرعامل پر سر و صدا ثابت شد!

بدهی 30 میلیاردی استقلال به سازمان لیگ فوتبال
باشگاه استقلال در اوایل لیگ برتر این فصل از سازمان لیگ خواست تبلیغات محیطی باشگاه را خودش انجام بدهد. مدیران 
باشگاه استقلال معتقد بودند با این روش درآمدزایی بیشتری برای باشگاه حاصل خواهد شد و سهم سازمان لیگ را نیز از 
این درآمد هفته به هفته پرداخت می کند، اما اکنون باشگاه استقلال تهران بابت پرداخت نکردن سهم تبلیغات محیطی خود 

بدهی 30 میلیارد تومانی به سازمان لیگ فوتبال ایران دارد.

محمدرضا ولی زاده

  دبیر تحریریه
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دیپلماسی اقتصادی و سیاست خارجی
 دولت سیزدهم در یک نگاه

رشد 48 درصدی صادرات
 به کشورهای همسایه

قراردادها و تفاهم نامه های بزرگ وزارت 
نفت: به ارزش 14 الی 15 میلیارد دلار

کاهش ارزش 
راهبردی تحریم ها

جهش صادرات با رشد 
171 درصدی

توافق گازی سه جانبه با »ترکمنستان« 
و »جمهوری آذربایجان«


